
 

                      Ulloq 26/11-2021 

 

 

 

I henhold til § 37, stk. 1 i Forretningsordenen i Inatsisartut, fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

1. Hvorfor har Arctic Prime Fisheries ApS sat indhandlingsprisen for torsk ned i 

Kuummiut?  

a) Før kostede torsk 8,50 kr./kg. nu er prisen 6,50 kr./kg., hvad er begrundelsen? 

 

2. Har man nedsat indhandlingsprisen for andre fiskearter? 

(Medlem af Inatsisartut Emanuel Nûko, Naleraq) 

 

 

Begrundelse: 

Selvfølgelig kan vores fiskere mærke at indhandlingsprisen for torsk er blevet sat ned, idet fiskerne 

kan mærke en nedsættelse af indhandlingsprisen på 2 kr./kg. De er forsørgere og utvivlsomt har 

forpligtelser som de skal betale og selvfølgelig kan de mærke en nedsættelse af indhandlingsprisen 

på deres levevilkår. 

 

Jeg søger om at modtage svar inden for 10 arbejdsdage. 

 

 


